
Zápis 
ze zasedání školské rady při Gymnáziu v Havířově Podlesí, příspěvková 

organizace, dne 20.06.2023.

--------------------------------------------------------------------------------------------

Označení zasedání 2/23

Přítomní členové školské rady: MUDr. Daniel Janíček 
(danjanicek@gmail.com)
Mgr. Petra Pomykaczová
(petrapom@seznam.cz)
Mgr. et Mgr. Alena Fialová Kotterbová
(fialova.kotterbova@gsh.cz)
Mgr. Andrea Dospivová
(dospivova@gsh.cz)
MUDr. František Pokorný
(frantisek.pokorny@nsphav.cz)
Ing. Ondřej Baránek
(baranek.ondrej@havirov-city.cz)

Omluveni: 0

Hosté: PhDr. et Mgr. Hana Čížová 
(cizova@gsh.cz)

Program: I. Zahájení
II. Informace o školním roce 2022/2023
III. Změny v pedagogickém sboru
IV. Investiční akce školy

I. Zahájení

Jednání školské rady svolal  předseda MUDr. Daniel Janíček,  který přivítal  členy
školské rady.
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II. Informace o školním roku 2022/2023

Úvodem našeho setkání byla školská rada informována paní ředitelkou o průběhu a
výsledcích prvního školního roku, který nebyl ovlivněn omezeními v souvislosti s
pandemií COVID-19. K 30.09.2022 studovalo na gymnáziu 400 žáků. Žáci dvou
nejvyšších  ročníků  pokračovali  v  pokusném  ověření  kombinované  výuky  na
středních školách. Zkušenosti s kombinovanou výukou lze hodnotit pozitivně. Škola
dále pokračovala v zapojení do projektu OP PAK – DVPP a projektové dny.
Závěr školního roku byl spojen s maturitním zkouškami, odmaturovalo celkem 52
žáků. Současně s maturitami proběhly i přijímací zkoušky, bylo přijato 30 žáků na
osmileté studium a 30 žáků na čtyřleté studium. 
Na  gymnáziu  proběhla  kontrola  inspekce  ČŠI  –  školská  rada  se  seznámila  s
inspekční  zprávou.  Proběhly  i  kontroly  KHS  a  kontrola  chemikálií.  Výsledky
kontroly měly pozitivní hodnocení. Školní rok bude ukončen 23.06.2023 a ihned
budou započaty rekonstrukční práce na budově školy. 

III. Změny v pedagogickém sboru

S koncem školního roku opustí pedagogický sbor Mgr. Kubalová a Bc. Pěgřimek.
Novými členy pedagogického sboru budou Mgr. Ciganová a Mgr. Homolová

IV.  Investiční akce školy

Konec roku a doba prázdnin bude využita k plánovaným rekonstrukčním akcím.
Bude  pokračovat  rekonstrukce  elektroinstalace  –  3.-5.  fáze,  současně  se  budou
instalovat rekuperační jednotky do tříd gymnázia v rámci energetických úspor. Bude
probíhat příprava projektové dokumentace rekonstrukce tělocvičny a současně se
bude  pracovat  na  statickém  posudku  pro  plánovanou  instalaci  fotovoltaické
elektrárny na budovách školy. Proběhla rozsáhlá inventarizace majetku školy a byly
pořízeny učební pomůcky do jednotlivých předmětů (elektronika,  běžky, hudební
nástroje).

Závěr:
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Školská  rada  se  seznámila  s  průběh  školního  roku  2022/2023,  a  s  investičními
záměry  gymnázia.  Další  setkání  školské  rady  je  plánováno  na  první  polovinu
školního roku 2023/2024. 

V Havířově 20.06.2023 ------------------------------

MUDr. Daniel Janíček

předseda školské rady
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